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                 Skolebestyrelsesmøde   

 

Wi-Fi KODE:  kurs0542 
                        Skole2018 
 
Inviterede: Anne Høegh, Karen-Marie Gram Olesen, Anders Vester, Mathias Uldbjerg Bach, Christina 
Dalby, Brian Ludvigsen Linda Jensen, Mette Boelt Østergaard, Gitte Grynderup, Karin Holt Jensen, Bente 
Bech og Sonja Paulin Antonsen 
 
 

Dato og tidsrum Tirsdag den 14. november                                                                       kl. 18.30 – 20.30 

Lokale Personalestuen på skolen 

Fraværende  Linda  

Ordstyrer Karen-Marie  

Referent  Sonja  

Forplejning  Mathias 

 

Emne  Godkendelse af referat fra sidste SB-møde  

Uddybning Formalia 

Bilag Vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Referatet fra 9. oktober blev godkendt  

Emne  Renovering Kernehuset  

Uddybning Orientering  

Bilag Ingen  

Ansvarlig  SOP og BB 

Referat  Brandklassifikationen er nu på plads og det endte på den bedst tænkelige måde for 
os. Udbudsmaterialet skal nu finpudses, hvorefter projektet bliver sendt i udbud. 
Der er indgået aftale med Spejderne og skolen har fremsendt på skrift, hvad der er 
aftalt. Vi afventer pt. om Spejderne er enig med os i formuleringerne. Forældre og 
medarbejdere er orienteret om genhusningsplanerne. Medarbejderne er i gang 
med oprydning rundt omkring.  

Emne  Budgetopfølgning 3. kvartal  

Uddybning  Orientering  

Bilag  Vedlagt  

Ansvarlig  SOP 

Referat  Der forventes et underskud på Kernehuset og et mindre overskud på skolen. 
Samlet forventer vi, at komme ud med et mindre underskud i år. 
På et kommende møde zoomer vi sammen lidt ind på økonomiens 
sammensætning herunder også budgetopfølgningens hovedpunkter. Obs på ny 
tildelingsmodel.   

Emne  Referat dialogmøde, det kommunale budget 2024 og gratisbusser  

Uddybning Orientering  

Bilag Vedlagt (gratis busruter) 

Ansvarlig  Karen-Marie, Anne og Sonja  

Referat  Mødet kom en hel del til at handle om gratis busser. Der var også noget om 2022 
og 2026 planer. VHK har forbedret karaktergennemsnit og ligger nu over 
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landsgennemsnittet. Trivslen ligger også godt i forhold til landsgennemsnittet. Der 
blev fortalt noget om de nye tanker vedr. almen og spec. undervisning = stærke og 
inkluderende børnefællesskaber 

Emne  Strategi omkring busruter …  

Uddybning  Vi er for sent på den i år, MEN er der ræson i at udtænke ønsker til næste år, hvor 
vi bliver spurgt igen? 

Bilag  Vedlagt  

Ansvarlig  SOP og Karen-Marie 

Referat Man kunne ønske sig, at elever der kommer fra Aars kunne komme tidligere hjem 
efter endt skoledag i Vestrup. Flere afgange mellem Aars og Vestrup kunne gøre 
godt for ældre børn. Ældre børn har svært ved selv at fragte sig til kulturelle tilbud i 
Aars. Sonja skriver på det, når der bliver tid.  

Emne  Formandsberetning 

Uddybning   

Bilag  Ingen  

Ansvarlig  Karen-Marie  

Referat Stor ros til KM for en meget indholdsrig og velskrevet formandsberetning, der blev 
godkendt. Sonja lægger ud på Aula og hjemmesiden. (Forsinket)  

Emne Evaluering Halloween 

Uddybning  

Bilag Ingen 

Ansvarlig  KM 

Referat  Styregruppen kunne ønske sig, at bestyrelsen kunne have en form for bod, hvorfra 
man evt. kunne udgive foldere, kuglepenne o.lign.  

Emne  Gentænkning af sammenhængen mellem Almenområdet og specialområdet på 
skole- og dagtilbudsområdet 

Uddybning  Orientering 

Bilag  Ingen (må ikke frigives endnu)  

Ansvarlig  SOP  

Referat Der er store ændringer på vej, men Vestrup vil være godt gearet til at tage imod.  

Emne  Resultatet af trivselsmålingen 2023 (skolen) 

Uddybning  Datamaterialet er indsamlet i foråret 2023. Er der spørgsmål/kommentarer 

Bilag  Vedlagt  

Ansvarlig   

Referat 0. – 3. klasse: overordnet positiv. Obs: på toiletter. Koncentration.  
4. – 6. årg.: overordnet positiv. Pigerne mere udfordret socialt, men fungerer bedre 
fagligt end drengene. 

Emne  Personalesituationen på skolen og i LBO’en 

Uddybning  Orientering  

Bilag  Ingen  

Ansvarlig  BB og SOP  

Referat  Lukket punkt 

Emne  Siden sidst  

Uddybning Personalet fortæller kort om hverdagen – med mulighed for at spørge ind 

Bilag Ingen  

Ansvarlig   

Referat BB: Møde i forældrerådet – drøfter kostpolitik. BB laver en velkomstfolder til 
Kernehuset.  
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GG: 13 vuggestuebørn. De ældste er i perioder koblet på børnehaven f.eks. på 
legepladsen.  
SOP: Har nydt at få input på turen til Lillehammer, TR-kursus og årsmøde. 
Støtteforeningen er nu igen stort set fuldtallig og klar på beatet.  
KH: Næste uge bliver en festuge. Livredning i svømmehallen (Trygfonden) og besøg 
af Nordkraft Big Band, elever fra Ullits, Gedsted og Østermarkskolen + 
borgmesteren og andre fine folk.  

Emne  Evt.  

Uddybning Fra sidste referat: Åbent Lokalsamfund… hvad var tanken med det?  
At foreslå Støtteforeningen overveje om konceptet eller dele deraf kan 
videreføres. Evt. fællesspisning i forbindelse med indvielse efter endt renovering i 
Kernehuset og fejring af skolens 60 års jubilæum.  
Møde for kommende 0. årg.  
Invitation på vej ud.  
Kørsel i skolegården i skole og SFO tid  
Sonja taler med Anders Pedel om bedre skiltning og vi kører en kampagne 
Ændring af Styrelsesvedtægten -mulighed for at indgive høringssvar 
Bestyrelsen ønsker ikke at indgive høringssvar 
Bannere ved landevejen 
Sonja makker i at få nye bannere ved vejen og ved festlige lejligheder i vinduerne 
ud mod skolegården… 

Bilag  

Ansvarlig   

Refe  

 

 

Næste ordinære SB-møde er mandag den 11. december. Forplejning Linda 

 

Boblere 

 

• Hjemmesiden https://vestrupskole.aula.dk 

• Eksempel på videovejledning  

• Orientering om SKOLEPLANEN 

• Værdigrundlag og anti-mobbestrategi skal færdiggøres og godkendes 

• Ordensreglementet skal revideres og godkendes 

• Årshjul for revidering af retningslinjer og principper  

• Indvielse af det nyrenoverede Kernehus 

• Inklusion og mellemform i forældrehøjde … 

 

 

• Sonja skriver om, hvordan vi kunne tænke os at udbygge busdækning til og fra Vestrup-området 

 

https://vestrupskole.aula.dk/

